
Protokół nr XXIV 

z sesja Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 24 marca 2021 roku 

 
Obrady rozpoczęto 24 marca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.02.2021 r. do 28.02.2021 r. 

(druk nr 559). 
6. Analiza dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2020 rok (druk nr 556).  
7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2020 rok (druk nr 

540). 
8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 554). 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

2020 rok (druk nr 541). 



10. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii (druk nr 553) 
11. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Cieszyńskiego (druk nr 545). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Katowicach (druk nr 544). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej ul. Stalmacha w Skoczowie - pomoc finansowa dla Powiatu 
Cieszyńskiego" (druk nr 543). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego" - 
droga powiatowa nr 2640 S - ul. Kowalska i ul. Sobeckiego w Pierśćcu na odcinku 
ok. 1 km (druk nr 561). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 557). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 560). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat (druk nr 542). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów (druk nr 555). 

9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z płatnych 
parkingów stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych poza pasem 
dróg publicznych (druk nr 563). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i 
poboru (druk nr 562). 

12. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
14. Sprawy organizacyjne. 
15. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

 

ad.1. Otwarcie XXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Andrzeja Bubnickiego, Sekretarz Aleksandrę Małych-Pilch, Skarbnika Jerzego Ciałonia, 
Radcę Prawnego Tomasza Szkaradnika, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu 
Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgłoszona została autopoprawka do projektu 
uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Skoczów (druk nr 555) – pkt 11.8. porządku obrad. 
Ponadto poinformował, że z przyczyn technicznych protokół z poprzedniej czyli XXIII sesji 
ukazał się w programie e-sesja dopiero dzisiaj. Czy ktoś zgłasza, że miał za mało czasu na 



zapoznanie się z ty protokołem i przenosimy głosowanie nad nim na następną sesję – 
zapytał. 
 
Radny Maciej Bieniek – było mało czasu na zapoznanie i wgłębienie się w treść, myślę że 
dobrze byłoby przenieść głosowanie na następna sesję – powiedział. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad (zdjęcie z 
porządku obrad pkt 3 – przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa). 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Mirosław Szwarc 
 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Tomasz Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. (punkt zdjęto z porządku 
obrad). 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że ze względu na ogłoszony w Polsce stan pandemii jego działania były 
ograniczone (przyjmował strony telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili 
tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 
 
ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.02.2021 r. do 28.02.2021 r. 
(druk nr 559). 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.02.2021 r. do 
28.02.2021 r. – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
ad.6. Analiza dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2020 rok (druk nr 556). 
 
Analizę przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – analiza została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła analizę dochodów Gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych za 2020 rok – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



 
ad.7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2020 rok (druk nr 
540). 
 
Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Biblioteki Publicznej w Skoczowie Marcin Wieczorek. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Skoczowie za 2020 rok – 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 554). 
 
Sprawozdanie przedstawiła Prezes Skoczowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Katarzyna Mosur. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, nie 
wniesiono uwag. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Skoczów za 2020 rok – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 
2020 rok (druk nr 541). 
 
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bogusław Paruch. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się, nie wniesiono uwag. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy 
zastępczej za 2020 rok – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.10. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii (druk nr 553). 
 
Raport przedstawił Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bogusław Paruch. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się, nie wniesiono uwag. 
 
Rada przyjęła raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.11. Podjęcie uchwał: 
ad.11.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Cieszyńskiego (druk nr 545). 
 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bogusław Paruch. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/287/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Cieszyńskiego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.11.2. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Katowicach (druk nr 544). 
 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bogusław Paruch. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania; 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Irena Idasiak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/288/2021 w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Katowicach przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
ad.11.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 



dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej ul. 
Stalmacha w Skoczowie - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego" (druk nr 543). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Krzysztof Brudny. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/289/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej ul. Stalmacha w Skoczowie - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego" 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
ad.11.4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w 
Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego" - droga powiatowa nr 2640 
S - ul. Kowalska i ul. Sobeckiego w Pierśćcu na odcinku ok. 1 km (druk nr 561). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Krzysztof Brudny. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 10 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 



Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Maciej Bieniek 
 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Maria Sobik 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/290/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego" - droga 
powiatowa nr 2640 S - ul. Kowalska i ul. Sobeckiego w Pierśćcu na odcinku ok. 1 km 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.11.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 557). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/285/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.11.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 560). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 



 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/286/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.11.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat (druk nr 542). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/291/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.11.8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów (druk nr 555). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Prezes Skoczowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Katarzyna Mosur, poinformowała o wniesieniu autopoprawki. 
 
Radca prawny Tomasz Szkaradnik -  autopoprawka dotyczy przede wszystkim § 3 czyli 
słowniczka do uchwały. Są to jakby poprawki redakcyjne, czyli zamiast odsyłać konkretnie do 
brzmienia definicji z ustawy powołujemy się na konkretna ustawę, której definicjinależy 



szukać. Jest to spowodowane tym, że w przypadku zmian legislacyjnych ustaw, te definicje 
by się zmieniały, a tak mamy jakby bardziej uniwersalne. Natomiast § 1 został skrócony 
(wszystko jest zaznaczone na czerwono). 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/292/2021 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
14 do protokołu. 
 
ad.11.9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z płatnych parkingów 
stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych poza pasem dróg publicznych 
(druk nr 563) 
. 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 11 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIV/293/2021 w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z płatnych 
parkingów stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych poza pasem dróg 
publicznych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 



 
ad.11.10. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru (druk nr 
562). 
 
Przewodniczący Rady - poinformował, że organy jednostek samorządu terytorialnego 
zobowiązane są do ogłaszania tekstów jednolitych znowelizowanych aktów normatywnych 
nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Rafał Ludka 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwał nr XXIV/294/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.12. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, jakie interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi wpłynęły 
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym. 
 
ad.13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował, że zostały złożone 3 zgłoszenia do tytułu 
„Zasłużony/a dla …”, termin składania mija 31.03.br. 
Kolejno przedstawił Panią Natalię Kisza, która jest Kierownikiem Centrum Edukacji 
Ekologicznej, przygotowuje funkcjonowanie tego Centrum. Nadzoruje w tej chwili uzbrajanie, 
prace końcowe, które potrwają do końca kwietnia br. Pani Natalia mieszka w Skoczowie, 
pracowała w Górkach w Dworze Kossaków, z wykształcenia jest biologiem. 
Kolejno złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych.  
 
Radny Maciej Bieniek –  
1/ dot. strony „Skocz do Skoczowa” – jakiś czas temu w okolicach Święta Dnia Kobiet pojawił 
się zapis z życzeniami dla skoczowianek. Odebrałem kilka telefonów w tej kwestii od pań, 
które poczuły się trochę dotknięte, że te życzenia nie trafiły do mieszkanek ogólnie. Myślę, 



że osoba, która redaguje te wpisy powinna trochę dobierać może słowa czy tytuły. Życzenia 
powinny trafić do wszystkich kobiet, a nie powiedzmy wybiórczo tylko dla mieszkanek 
Skoczowa. 
2/ dot. „Wieści Skoczowskich” – kilka lat temu proponowaliśmy czy prosiliśmy o dołączenie 
życzeń świątecznych od Sołtysów. Kilka razy się pojawiły, tym razem nie znaleźliśmy się tam 
jako życzący. Myślę, że dobrze by było gdyby te życzenia od nas Sołtysów się pojawiały. 
3/ odnośnie filmu, który otrzymaliśmy w kwestii śmieci, jak sobie radzą Szwedzi z tym 
tematem. Myślę, że fajna lektura, ciekawa rzecz, ale jest to piłka po stronie ustawodawców. 
My tu na dole niewiele możemy zrobić. Gdyby były takie działania strukturalne w całym kraju, 
to pewnie te odpady by trafiały tam gdzie powinny. Więc nie na śmietnik tylko do 
przedsiębiorców, którzy produkują te góry opakowań. Przerabialiśmy już to w historii 
naszego kraju, z butelkami biegaliśmy do punktu skupu. Szwedzi szybciej doszli do takich 
wniosków i są parę kroków do przodu. Także nasze wysiłki, które tu czynimy w kwestii 
obniżenia opłat za śmieci być może są za mało wystarczające. Tu nasi ustawodawcy powinni 
się wziąć w garść i takie działania poczynić. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki – jakby spojrzeć na całość tej informacji, to ta cała grafika 
która z tym się wiązała miała też napis cyt. „wszystkim paniom”. 
 
Radna Teresa Papkala –  
1/ czy byłoby możliwe, żeby w Wieściach Skoczowskich ukazały się zalecenia konserwatora 
zabytków w sprawie muzeum Jana Sarkandra i kamienicy parafialnej. Jakie są wymogi 
odnośnie remontu tej elewacji – zapytała. Mieszkańcy nie do końca są zorientowani w 
sprawach własności. 
2/ czy mogłoby się ukazać w jakiejś skróconej formie – taki plan remontu ul. Stalmacha – 
zapytała. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki – w sprawie ukazania zaleceń konserwatora musielibyśmy 
porozumieć się z proboszczem Parafii Św. Piotra i Pawła w Skoczowie, bo to parafia jest 
właścicielem kamienicy, w której znajduje się muzeum Jana Sarkandra. 
Jeśli chodzi o plan remontu ul. Stalmacha – to taki plan już się w Wieściach Skoczowskich 
ukazał, sprawdzimy bo może trzeba uzupełnienia. 
 
Radny Maciej Bieniek – jeśli chodzi o życzenia, to nie był tylko mój głos ale wszystkich 
Sołtysów z narady Sołtysów. 
 
ad.14. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
Złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych.  
 
ad.15. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 

  

                                                                        Przewodniczący 
                                                                       Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                       Rajmund Dedio 



 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


